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内容概要

内容：本书内容全面对应《无敌英语语法大全》，逐一训练语法知识要点。
　　题型：设置选词填空，选择填空及单句改错等不同题型，从不同的角度训练。
　　答案：每题一一对应配置答案，对较难的题目，还进行答案分析，有助于提高分析问题和解决问
题的能力。
　　功能：内容全面，难度递进，贴近实战的英语语法练习书。
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章节摘录

　　49. How about the two of us______a walk down the garden?　　A. to take　B. take　　　　　C. taking　
　　　D. to be taking　　50. The computer centre______last year, is very popular among the students in this
school.　　A. open　　B. opening　C. having opened　D. opened　　51. A: I must apologize
for______ahead of time.　　B: That s all right.　　A. letting you not know　　　　B. not letting you know　
　C. letting you know not　　　　D. letting not you know　　52. The missing boys were last seen______near
the river.　　A. playing　　　B. to be playing　 C. play　　D. to play　　5.3. The visiting Minister expressed
his satisfaction with the talks,______that he had enjoyed his stay here.　　A. having added　I3. to add　　C.
adding　　　　D. added　　54. The first textbooks　for teaching English as a foreign language came out in the
10th century.　　A. having written　　　　　　　B. to be written　　C. being written　　　　　　　D.
written　　55. A:What do you think made Mary so unhappy?　　B:　her new bicycle.　　A. As she lost　　　
　　　　　　　　B. Lost　　C. Losing　　　　　　　　　　D. Because of losing　　56. She looks
forward every spring to______the flower-lined garden.　　A. visit　　　　　　　　　　　　　B. paying a
visit　　C. walk in　　　　　　　　　　D. walking in　　57. I like______football very much, but I dont
like______football today.　　A. playing; playing　　　　　　　　B. to play; playing　　C. playing; to play　
　　　　D. to playp; to play
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编辑推荐

　　《无敌英语语法大全：满分练习》主要从理论学习到实战训练，配合《无敌英语语法大全》的训
练题库，基础掌握跨越到能力提升，设置基础训练和提升训练两个梯度的习题，精选中高考真题直击
考场，针对每个重要语法点精选代表性中高考真题。
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